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ARSM0TEREFERAT 2013

Arsm0tet i Hundvag Fotballklubb ble avholdt pa klubbhuset torsdag 6. mars 2014.

Saksliste:

Sakl Godkjenning av innkalling og saksliste
Innkalling og saksliste ble godkjent uten kommentar

Sak2 Godkjenning av stemmeberettigede motedeltakere
Det m0tte 24 stemmeberettigede medlemmer. I tillegg m0tte daglig leder, sportslig leder og
administrativ leder.

Sak3 Valg av dirigent
Terje Mauritzen ble valgt til dirigent.

Sak4 Valg av referent og 2 representanter til a skrive under referatet
Administrativ leder Jaran Moberg ble valgt til referent. Kjetil Arsvold og Mark Hamer ble valgt til,
skrive under pa referatet.

Sak5 Arsmelding 2013
Arsmeldingen for 2013 ble gjennomgatt og ble enstemmig godkjent uten merknader.

Sak6 Regnskap 2013
Regnskapet for 2013 ble gjennomgatt og enstemmig godkjent med kommentarer.

Arsm0tet mente diverseposten pa inntekter var for stor, og at den burde blitt brutt opp for a se
hva den inneholder. Det kom kommentarer pa at reiseutgiftene var h0yere enn budsjettert, og at
man burde forutsett dette pa en bedre mate. Det ble ogsa bemerket at regnskapet b0r vise en
oversikt fordelt pa de enkelte avdelingene i klubben, og at regnskapet settes opp pa en mer
tydelig mate for medlemmene. Det ble en diskusjon om hvorvidt K3-prosjektet er en konkurrent til
HFK pa sponsormarkedet. Sp0rsmal om hva som ligger inne i utgiftene til a-lagets treningsleir.

Sak7 Innkomne forslag

Det ble informert om ett innkommet forslag fra medlem Tone Auer. Forslaget ble vurdert slik at
det b0r behandles i et styrem0te, ikke i arsm0tet.

Forslag 1. Medlemskontingent (Fra HFK styret)

Forslag: «Arsm0te gir styret fullmakt til a 0ke kontingenten med max kr. 100,- pr medlem til 2015
hvis styret ser behovfor det. Fullmakten gjelderfrem til arsm0te 2015.»
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Nestleder tok ordet og foreslo a forkaste forslaget, og heller kalle inn til et ekstraordinaert arsmote
hvor medlemskontingenten blir behandlet. Nestleder 0nsker at medlemskontingenten skal vaere
en fast og lav sum for samtlige medlemmer, og at spillere vil fa en treningsavgift i tillegg.

Nestleder sitt forslag godkjennes av a rsm0te.

Det blir ogsa bestemt at et ekstraordinaert arsm0te skal ta en gjennomgang av den 0konomiske
situasjonen pa det tidspunkt. August eller September blir foreslatt som tidspunkt for
ekstraordinaert arsm0te.

Forslag 2 - Fritak for bruk av revisor i 2014.

Styrets forslag om fritak for bruk av revisor i 2013.

• Foretak med omsetning under kr. 5 mill, er ikke pliktig a bruke revisor. Fritaket

for paf0lgende ar ma godkjennes pa hvert arsm0te.

• HFK styret ser derfor ingen hensikt i a bruke penger pa revisor i og med at vi
bruker eksternt regnskapsbyra og ber derfor om fritak for bruk av revisor i 2014.

Det ble stilt sp0rsmal om det er fornuftig a frita oss revisorbruk nar 0konomien har vaert
uoversiktlig. Sa lenge klubben bruker ekstern regnskapsf0rer mente arsm0tet at dette er

ok.

Vedtak:
Styrets forslag om fritak for revisorbruk i 2014 ble enstemmig vedtatt.

Sak8 Budsjett for 2014
Styrets forslag til budsjett ble godkjent med kommentarer.

Et tiltak for a fa inn st0rre andel av medlemskontingentene er at kontingenten skal betales f0r den
enkelte spilleren far utlevert drakt i 2014. Arsm0tet stilte sp0rsmal om hvordan dette skal
gjennomf0res i praksis. Det kom kommentar pa at utgiftene har vaert lave sammenlignet med
inntektene i forbindelse med fotballskolene i sommerferien. L0nnsposten i budsjettet blir
poengtert a vaere h0y. Fordeling av trener!0nninger i senior- og ungdomsavdelingen blir opplyst
om. Kommentar om at ungdomstrenere ikke b0r fa I0nn, delte meninger om dette. Arsm0tet
mener det er begatt en feil ved a sette av penger til treningsleir for a-laget da motytelsene fra a-
laget har uteblitt de to foregaende ar. Styret forklarer at tur ble bestilt uten deres viten, og
konsekvensene ved avlysning hadde blitt et h0yt avbestillingsgebyr og ledere rundt a-laget som
ville trukket seg. Flere medlemmer sa at de na ikke har noe valg og ma godkjenne den posten
ettersom regningen for treningsleiren allerede var blitt betalt. Arsm0tet krever at administrasjon
og styre na f0lger opp at a-laget oppfyller sine forpliktelser. Arsm0tet krever ogsa at det
utarbeides retningslinjer for hvem i klubben som kan godkjenne utgifter.

Sak9 Valg
Valgkomiteen la frem sin innstilling og alle ble valgt med akklamasjon.

F0lgende valg ble foretatt:

Styreleder
Nestleder
Seniorleder
Ungdomsleder
Breddeleder

Pal Erik Johannessen
Terje Mauritzen
Tor Magne Madsen
Eli Falkeid
Terje Abrahamsen

Ny-valgt for 1 a>.
Ikke pa valg - 1 ar gjenstar.
Ny-valgt for 2 ar.
Ny-valgt for 2 ar.
Ny-valgt for 2 ar.



Varamedlem, bredde
Varamedlem, ungdom
Varamedlem, senior

Valgkomite:
Frode Larsen
Stig Olav Ellefsen
Geir Haaland

Tore Sunde
Hege L0yning Larsen
Sondre Bj0kne

Ny-valgt for 2 ar.
Gjenvalgt for 2 ar.
Ny-Valgtfor2ar.

Arsmotet avsluttet klokken 21:40.

Jaran Moberg /
Referent

Kjetil Arsvold Mark Hamer


